
  
 

1 van 1 

Schriftelijke vragen - Zonnepilot in veenweidegebied Kamerik/Kanis 

 

In de raadsinformatiebrief (afgelopen voorjaar) werden we als raad geïnformeerd over een 

voorgenomen pilot van gemeente Woerden in samenspraak met de provincie Utrecht en het 

waterschap HDSR om een demonstratieproject zonne-energie in de veenweiden bij Kamerik/Kanis op 

te starten. Hier werd afgelopen zomer op een dorpsplatformavond in Kamerik over geïnformeerd 

door de gemeente, waar kritisch op is gereageerd. De pilot moet meer info geven op de effecten van 

bodemdaling, waterkwaliteit, natuur en biodiversiteit in het veenweidelandschap. 

In de beleving van het CDA en de ChristenUnie-SGP gaan pilots een stap verder dan onderzoek. 

Uiteraard zullen pilots onderzoeksresultaten opleveren, maar het aanleggen van een ‘pilot 

zonneveld’ neigt in de beleving van inwoners al veel meer naar uitvoering: of het bouwen van 

zonneweiden in het open landschap voor energieproductie of een concrete opmaat daar naartoe. 

Wetende dat zonnevelden in het open landschap gevoelig liggen, in het bijzonder buiten de 

aangewezen polders Reijerscop en Barwoutswaarder om, is er tijdens het raadsbesluit betreffende 

de opwekking van grootschalige energie de zogenoemde ‘zonneladder’ aangenomen. Met de 

zonneladder geeft de raad sturing aan welke gebieden het eerste in aanmerking komen voor 

zonneprojecten. 

 

De fracties van CDA en ChristenUnie-SGP hebben hierover de volgende vragen: 

1. Uit welk gedeelte van het vastgestelde afwegingskader voor grootschalige energie blijkt dat 

ruimte geven aan onderzoek, ook ruimte geven aan pilots in het open landschap buiten de 

polders Barwoutswaarder en Reijerscop om betekent, te verstaan als het landschap rondom de 

dorpskernen? 

2. Is bij het besluiten van deze pilot ook rekening gehouden met de voorkeur van inwoners voor zon 

-op-dak t.o.v. zon op landbouwgrond zoals naar voren is gekomen uit het participatietraject 

afwegingskader grootschalige energie? 

3. Bij het vaststellen van het raadsvoorstel afwegingskader grootschalige energie is er een motie 

zonneladder aangenomen. Waarom zou de zonneladder niet voor pilots gelden? 

4. Een van de redenen om de pilot uit te voeren, zou de effecten op natuur en weidevogels zijn. 

Heeft het college voor deze pilot contact gehad met de lokale natuurvereniging (RVV) over welke 

info er al bekend is over effecten van zonnevelden op de natuur en weidevogels? Zo ja, welke 

info had deze organisatie? Zo nee, waarom niet? 

5. Welke toegevoegde waarden zou de pilot hebben t.o.v. de informatie van het RVV? 

6. Er zijn grondbezitters in dit gebied  die zelf geen agrarische activiteiten meer plegen, maar hun 

gronden verpachten aan derden. In de raadsinformatiebrief van april wordt gesproken over het 

geven van positieve economische impulsen aan agrarische bedrijfsvoering. Kan grond die wordt 

verhuurd aan derden dus niet direct gebruikt worden voor eigen agrarische bedrijfsvoering in dit 

kader in aanmerking komen voor deze pilot? 

7. In het verleden zijn er ook ideeën geweest om zonnepanelen op boerensloten te plaatsen. Is 

daar in deze pilot ook sprake van? Zo nee, waarom niet? 
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